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Jingyan Xu 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Xu has been working in the legal profession since 2018.  Ms. Xu has practiced in the fields of 

cross-border IP dispute resolution, international investment, and mergers and acquisitions at several 

reputable domestic law firms and previously held a long-term internship in the local judicial system 

in the State of Georgia, U.S. 

Ms. Xu specializes in cross-border intellectual property consulting and dispute resolution.  She has 

handled several patent infringement litigation, patent administrative litigation, patent invalidation, 

patent due diligence, copyright protection, and trademark registration and cancellation cases. 

EDUCATION 
Ms. Xu majored in resources and environmental sciences and received her Bachelor of Science and 

Bachelor of Law as a minor degree from Wuhan University in 2015.  She studied in the J.D. Program 

at Emory University and graduated with honors in 2018. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

Member of the New York State Bar 

Member of the Georgia State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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徐婧妍 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

徐婧妍女士从 2018 年起开始从事律师工作，曾在多家国内知名律师事务所的跨境知识产权争

议解决和投融资并购团队工作，并有在美国乔治亚州当地司法系统长期实习的经验。 

徐婧妍女士的主要业务领域为跨境知识产权咨询及相关争议解决业务，曾参与数起专利侵权

诉讼、专利行政诉讼、专利无效、专利尽职调查、著作权保护、商标注册和撤销等案件的处

理。 

教育背景 

徐婧妍女士于 2015 年获得了武汉大学资源与环境科学专业的理学位及法学双学位，此后赴美

国埃默里大学攻读 J.D.项目，并于 2018 年荣誉毕业。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

美国纽约州律师执业资格 

美国乔治亚州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


